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Zapisnik  22. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice održane dana 20. srpnja  2023. 

 u 18,00 sati 
    
NAZOČNI VIJEĆNICI: 
 
VIKTOR JURIĆ  
IGOR IVANČIĆ 
IVA KARLIĆ 
GORDAN RAGUŽ 
VEDRAN ANTIĆ 
VESNA CAR SAMSA 
ZDRAVKO PERNAR 
KARLA KNEŽEVIĆ 
DALIBOR LATIN 
GRACIAN ČOP 
DAMIR LJUBANOVIĆ 
DINA DOMIJAN 
IVAN ANTIĆ 
 
SJEDNICI SU NAZOČNI : 
 
Gradonačelnik Grada Crikvenice Damir Rukavina, zamjenica gradonačelnika Ivona 
Matošić Gašparović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i lokalnu 
samoupravu Jasminka Citković, pročelnica Upravnog odjela za financije Jasna Perhat,  
pročelnica Upravnog odjela za investicije, prostorno uređenje i imovinu Vjekoslava 
Glavan, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i zaštitu okoliša, zamjenik 
direktora EKO Murvice Mario Jelčić, direktor VIO Žrnovnica Igor Uremović, 
zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert Hrelja, Martina  Plovanić ispred Javne 
ustanove knjižnice i čitaonice, ravnateljica Muzeja Grada Crikvenice Silvija Huljina, 
ravnateljica Dječjeg vrtića Radost Crikvenica Martina Magaš, ravnateljica Ustanove u 
kulturi dr. Ivan Kostrenčić  Andrea Car Avdagić, ravnateljica OŠ Zvonka Cara Desirre 
Pečaver, direktorica TZ Crikvenica Marijana Biondić, predstavnik Bošnjačke manjine 
Denis Beganović, stručna suradnica za opće i kadrovske poslove Sara Kolak Štula, 
viša stručna suradnica za odnose s javnošću i protokol – Anja Baričević Biuk, Dubravka 
Pobor stručna referentica za pripremu sjednica gradskog vijeća i kolegija 
gradonačelnika. 
 
AKTUALNI SAT 
 
Dalibor Latin postavlja pitanje da li Grad planira prijavu na raspisani natječaj 
Ministarstva u svezi dogradnje škole a u svrhu jednosmjenskog rada škola. Drugo je 
pitanje da li se planira gradski prijevoz za Sopaljsku a koji bi koristio i školskoj djeci. 
Zamjenica gradonačelnika odgovara da su idejna rješenja spremna za sve matične 
škole, dok će se za prijevoz do Sopaljske postaviti probni pilot projekt – vožnja kako bi 
se utvrdile potrebe. 
 
Gordan Raguž postavlja pitanje da li će se izvršiti nadzor nad asfaltiranim površinama 
nakon aglomeracije. Drugo se pitanje odnosi na postavljanje tuševa na gradskoj plaži 
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kojih još nema a kupača je sve više. Igor Uremović  odgovara da u ugovoru izvođača 
asfalta stoje garancije za popravke kojima će se prići ujesen. Pročelnica Vjekoslava 
Glavan odgovara da je postavljanje tuševa u obvezi koncesionara a naša je mogućnost 
raskid ugovora ukoliko se ne poštuje. 
 
Igor Ivančić postavlja pitanje koja je sudbina higije spomenika sa vodoskokom. Drugo 
je pitanje za komunalne redare jer u Crikvenici vlada kaos i u prometu u po javnim 
površinama, terasama, parkiranju i slično. Mario Jelčić , direktor Murvice odgovorio je 
da će u svezi higije poslat pisani  odgovor. Zamjenica gradonačelnika odgovara da 
rade četiri redara a jedan je na porodiljnom. Na mnogim su mjestima postavljene 
kamere za parkiranja. Uz sve poslove i policija traži ispomoć komunalnih redara kada 
se radi o prekršajima u prometu. Ivančić Igor odgovara da kamere nisu pokazale 
rezultate jer uz sva kažnjavanja vlada kaos. 
 
Gracian Čop postavlja pitanje što je sa regulacijom prometa u ulici Ivana Gorana 
Kovačića u Jadranovu. Postavlja pitanje koliko je kazni napisano u Ulici obala. 
Obećavano je postavljanje i usporivača prometa. U Perčinu u novoj marini postavljeni 
su stupići koji su savinuti i vozila se parkiraju na ta mjesta. Zamjenica gradonačelnika 
odgovara da je usporivač prometa naručen a da će na pitanje savinutih stupića 
odgovoriti pisanim putem. 
 
Viktor Jurić postavlja pitanje vezano za upućenu peticiju Dramlja  a u svezi 
postavljanja ležećih policajaca na predjelu Gajevog šetališta u Dramlju pokraj 
odmarališta Baranje. Drugo pitanje je što se je učinilo zbog postavljanja ručnika na 
plažama koji na taj način rezerviraju plažno mjesto. Zamjenica gradonačelnika 
odgovara da peticija građana Dramlja u svezi postavljanja ležećih policajaca nije stigla. 
Kada se radi o micanju plažnih ručnika, na predjelu gdje su koncesionari isti moraju 
voditi brigu o tome, dok na drugim mjestima ručnike uklanjaju djelatnici EKO Murvice. 
 
Karla Knežević postavlja pitanje kako se rješava bacanje kućnog otpada u košare za 
smeće na javnim mjestima. Nadalje naglašava da je raspisan natječaj za izgradnju 
vrtića Gornji Kraj. Postavlja pitanje kako se Grad priprema obzirom da je na 
prethodnom raspisanom natječaju bilo problema. Mario Jelčić odgovara da eko patrola 
nadzire centar grada. Nadzor je proširen i na Selce, Jadranovo i Dramalj. Pokušavaju 
se naći dokazi kako bi se utvrdili prekršitelji. Prekršitelje će se kažnjavati a i izgubiti će 
pravo na popuste. Zamjenica gradonačelnika odgovara da je sve spremno za natječaj 
za vrtić Gornji Kraj a surađujemo sa vanjskom konsultantskom kućom koja je pripremila 
materijale i ponedjeljak se predaje dokumentacija. 
 
Antić Vedran pita o turističkim rezultatima za prvih šest mjeseci i 20 dana u srpnju. 
Postavlja pitanje i stare škole u Selcu. Marijana Biondić direktorica TZ Crikvenica 
zadovoljna je rezultatima u prvih šest mjeseci koji su za 8% bolji od lanjskih kada se 
radi o ostvarenim noćenjima. Najveće je povećenje postignuto u predsezoni.  Kada se 
radi o staroj školi izrađen je projekt obnove koji je jako skup. Ide se na pretvaranje u 
troetažnu zgradu a obavljen je i razgovor sa Županijom Primorsko goranskom vezano 
za isti projekt. Traži se način da se ista zgrada obnovi u cilju sačuvanja tradicije. 
 
Damir Ljubanović postavlja pitanje još uvijek neriješenog problema divljih svinja koje 
se pojavljuju u urbanim područjima. Na taj način narušavaju turističku sliku a postale 
su i opasnost. Apelira na EKO Murvicu da ne vrši redovito pražnjenje reciklažnog 
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otpada (plave i žute kante), a na dežurne brojeve telefona nitko se ne javlja. Zamjenica 
gradonačelnika odgovara da su u posljednja dva mjeseca bile radi divljih svinja 
organizirane hajke i to je jedino što se zakonski može napraviti. Građanima treba 
poručiti da čiste javne površine. Marijo Jelčić odgovara da će se neki ljudi nažalost 
morati mijenjati jer neredovito obavljaju posao, jednostavno dio ulice ne pređu. Inače 
dežurni telefon je 0802999. 
 
Zdravko Pernar moli da se očisti fontana na početku Štrosmajerovog šetališta. Drugo 
je pitanje kada će doći pitka voda u naše najstarije naselje Kotor. Izražava pohvalu na 
manifestaciji Mala Kala a posebnu zahvalu iskazuje mjesnom odboru Centar i 
građanima. Mario Jelčić odgovara da nažalost oprema koju ima EKO Murvica ne daje 
rezultate čišćenja. Igor Uremović odgovara da se ima u vidu dovođenje pitke vode na 
Kotor. 
 
Dina Domijan nije zadovoljna odgovorom o transparentnosti trošenja proračunskih 
sredstava, jer naglašava to je pitanje koje se provlači od 01.12. 2021. godine. Odluka 
Gradskog vijeća postoji a ista se ne poštuje. Apelira da se krene puno ranije od 01. 
siječnja kako govori naputak. Stoga moli da joj se omogući uvid u isplate od 01. lipnja 
2022. do 01. lipnja 2023. Nadalje postavlja pitanje što će biti sa loše izvedenim 
radovima nakon aglomeracije u Židinama. Postavlja pitanje za direktoricu TZ o 
turističkim rezultatima  u odnosu na 2019. godinu. Igor Uremović odgovara da je u 
Židinama trebao ići prije sezone završni sloj asfalta, ali se je taj posao ostavio za jesen 
jer bi se na dva dana morala zatvoriti cesta. Direktorica TZ odgovara da smo u odnosu 
na 2019. bolji za 6 %. 
 
Ivan Antić postavlja pitanje u svezi ugostiteljskih terasa u Selcima, gdje je izmakla 
kontrola i terase su samovoljno proširene. Moli da se u Selcu postavi vozni red city 
busa na tabeli na vidljivom mjestu. Mario Zubčić odgovara da će se tabela postaviti i 
naglašava da se kontrola postavljenih terasa redovito obavlja. Zamjenica 
gradonačelnika odgovara da ukoliko se zabilježi kršenje više od dva puta ugovori će 
se raskidati. Za terase koje budu kršile predviđene gabarite iduće godine neće biti u 
planu terasa.  
 
Iva Karlić napominje da nije dobila odgovor na pitanje sa prošle sjednice a kada se 
radi o natječaju za zapošljavanje voditelja u Upravnom odjelu za komunalni sustav, a 
isto tako nije dobila odgovor za uvoženje bespaltnog parkinga za umirovljenike. 
Nadalje postavlja pitanje povećanja grobne naknade koja je stigla u uplatnicama na 
dvije rate. Traži objašnjenje. Drugo je pitanje naplata parkinga između ambulante i 
nogometnog igrališta. Isti se parking naplaćuje a nije u vlasništvu grada. Slijedeće 
pitanje su oznake i tabele za malika na Petaku kao i ponovno stavljanje u funkciju. 
Nadalje napominje da su se obilježja gradova prijatelja na tabli pobrisala. Mario Jelčić 
odgovara da se je građanima htjelo olakšati pa su se iznosi za plaćanje grobnih mjesta 
podijelila u dvije rate. Zamjenica gradonačelnika odgovorila je da je teren na kojem je 
parkiralište vlasništvo Županije jer je i Dom zdravlja županijsko vlasništvo a isto tako i 
parkiralište od Vatrogasnog doma prema robnoj kući. Za pretpostaviti je da će vlasnik 
– Županija dati isto kao koncesiju EKO Murvici. Andea Car Avdagić ravnateljica 
Ustanove u kulturi odgovara da je tabla za malika postavljena ponovo a sam zvučni 
efekat je na popravku. Zamjenica gradonačelnika odgovara da je tabla sa gradovima 
prijateljima u smislu pojedinih naljepnica što se na visoki temperaturama pokazalo loše 
te će se morati iznaći drugo rješenje. 
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Predsjednica Vesna Car Samsa postavila je pitanje koje je dominiralo sjednicom a 
radi se o nečistoći na palažama naglašavajući da dosadašnje kontrole nisu dale 
određene rezultate te se traži novi način rješavanja ovog problema i poduzimanje nekih 
drugih mjera. Zamjenica gradonačelnika odgovara da je dogovoreno izricanje dvije 
opomene i kao ponovno kršenje  ide se u raskid ugovora. Kršenje  odredbi ugovora 
imati će utjecaja i na iduće razdoblje kod  sklapanja novih ugovora. 
 
U tijeku aktualnog sata predsjednica je izrekla tri opomene a vezano za kršenje odredbi 
Poslovnika Gradskog vijeća. 
 

Nakon aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku te je predsjednica 
utvrdila da je sjednici nazočno 13 vijećnika. Predložila je dnevni red koji je jednoglasno 
prihvaćen. 

 

D n e v n i   r e d  
 

1. Verifikacija Zapisnika 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice, 

2. Prijedlog Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave  
3. Prijedlog za otpis potraživanja prema pravnim osobama   
4. Referat Odbora za izbor i imenovanje -  Prijedlog rješenja o razrješenju i 

imenovanju člana Odbora za predškolski odgoj, školstvo i mladež  
5. Prijedlog odluke o dodjeli priznanja Grada Crikvenice za 2023. godinu – referat 

Komisije za dodjelu priznanja  
 

 

TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika 21. sjednice Gradskog vijeća Grada 

Crikvenice 

 
Vijećnici su  sa 
13 glasova ZA 
0 glasova PROTIV         
donijeli  
 
Z A K L J U Č A K 
Verificira se Zapisnik 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice. 

 

TOČKA 2. Prijedlog Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne 
nabave  
 
Prijedlog pravilnika obrazložila je pročelnica Jasminka Citković. 
 
Vijećnici su  sa 
13 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
prihvatili Prijedlog i donijeli  
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P R A V I L N I K 
o provedbi postupaka jednostavne nabave 
(tekst Pravilnika  KLASA: 406-04/23-01/01, URBROJ: 2170-5-04/02-23-6  prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
 

TOČKA 3. Prijedlog za otpis potraživanja prema pravnim osobama 
 
Prijedlog za otpis potraživanja obrazložio je Zoran Brizičević, viši stručni suradnik za 
pravne poslove. 
U raspravi je učestvovala predsjednica Gradskog vijeća. 
 
Vijećnici su  sa 
13 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
prihvatili Prijedlog i donijeli  
 
Z A K L J U Č A K 

 
Prihvaća se Prijedlog gradonačelnika za otpis potraživanja prema pravnim osobama s 
osnove postojanja pravomoćnog rješenja trgovačkog suda o brisanju istih iz sudskog 
registra. Predmetne pravne osobe i ostali referentni podaci specificirani su u tablici 
kako slijedi: 
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/tekst Zaključka KLASA:  415-01/23-01/01  URBROJ: 2170-5-04/11-23-4 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio/ 
   

TOČKA 4. Referat Odbora za izbor i imenovanje -  Prijedlog rješenja 
o razrješenju i imenovanju člana Odbora za predškolski odgoj, 
školstvo i mladež  
 
Predsjednik Odbora za izbor i imenovanje Zdravko Pernar izvijestio je nazočne o 
prijedlogu za razrješenje člana i imenovanje člana Odbora za predškolski odgoj, 
školstvo i mladež . 
 
Vijećnici su  sa 
13 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
prihvatili Prijedlog i donijeli  
 
R J E Š E N J E 
o razrješenju i imenovanju člana Odbora za predškolski odgoj, školstvo i mladež 
/teks Rješenja KLASA: 021-01/21-01/68, URBROJ: 2170-5-04/05-23-3 prileži 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio/ 
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TOČKA 5. Prijedlog odluke o dodjeli priznanja Grada Crikvenice za 
2023. godinu – referat Komisije za dodjelu priznanja  
 
Prijedlog odluke obrazložio je predsjednik Komisije za dodjeli priznanja Gracian Čop. 
U raspravi su sudjelovali Iva Karlić, Dina Domijan, pročelnica Jasminka Citković, 
zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović i predsjednica Gradskog vijeća. 
U raspravi je izrečena i opomena vijećniku Vedranu Antiću. 
 
Prišlo se je glasovanju pojedinačno po prijedlozima. Za sve predložene vijećnici su se 
izjasnili jednoglasno sa 13 glasova ZA bez protiv i suzdržanih glasova, te je sa 
 
13 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
prihvaćen Prijedlog i donijeta 
 
O D L U K A 
o dodjeli priznanja Grada Crikvenice za 2023. godinu  
/tekst Odluke  KLASA:061-01/23-01/03, UR.BROJ:2170-5-04/11-23-10 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio/ 
 
 
Dovršeno u 20,00 sati. 
 
 
Zapisnik pripremila 
Stručna referentica za pripremu  

sjednica Gradskog vijeća  i          

kolegij gradonačelnika 

Dubravka Pobor 

       

Predsjednica  Gradskog vijeća  

mr.sc. Vesna Car Samsa, dipl.ing.

  

 


